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The profile of the Al-Mawaddahلجمعيــــــة المـــــــــــودةالملـــــف التعريفـــــي Society

نبذة عن المبادرة
About the initiative

مشاريع المبادرة
Initiative projects

الإرشادجالمفيالمودةخبراتإلىوإستناداً الربحيوغيرالخاصالقطاعينمعوالشراكةالحكوميةالجهاتمعوالتكاملالأسريالإرشادخدماتبتطويرالوطنيالتحولبرنامجهدفمنانطلاقاً 
والمصلحاتوالمصلحينوالمستشاراتالمستشارينمنمجموعةخلالومنللمحاكمالوصولقبلالأسريالتزاعحالاتخفضفيوالمساهمةالأسربينوالإصلاحالأسريةالنزاعاتوفضالأسري

والاستشاراتالإلكترونيةالاستشاراتوخدماتبالمقابلةالإرشادخدماتوكذلك920001421الهاتفيالإرشادخدماتالإرشاديمركزهاالمودةتقدمعليه,النزاعاتوفضالإرشادفيالمتخصصين
.الالإنفصبعدوالمشكلاتالأبناءورعايةوالتخطيطالأسريةوالعلاقاتالاسريةالزوجيةالمشكلاتمجالاتفيوذلكوالنفسيالاجتماعيوالدعمالشخصيةالأحوالفيالقانونية

Based on the goal of the National Transformation Program to develop family counseling services, integration with government agencies, and partnership with the private
and non-profit sectors, and based on the experiences of affection in the field of family counseling, resolving family disputes, reconciliation between families, and
contributing to reducing cases of family conflict before reaching the courts, and through a group of male and female counsellors and reformers And conciliators who
specialize in counseling and conflict resolution. Al-Mawadda presents its counseling center by telephone counseling services 920001421, as well as interview counseling
services, electronic consulting services, legal advice in personal status, and social and psychological support in the areas of marital-family problems, family relations,
planning, child care, and problems after separation.
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وافقوالتالحياةشريكاختياربأهميةوتوعيتهمالشبابكافةإلىالوصولفيالجمعيةمنرغبة
شريكاختيارفييعود%73أنالدراساتوضحتحيثالاسريةوالقيمالوالديةوالمسؤوليةالزواجي
حياةوالالزواجيالتوافقفيسواءالزوجيةالمشكلاتمنعددايسببمماوالاقاربالاهلإلىالحياة
ابالشبتواجدومواقعبالجامعاتالمتنقلةالعياداتمشروعاطلاقتملذلكوالنفسيةالاسرية
تهدفنسحيث(وعلاجيووقائينمائي)مساراتعدةعبروتربويةواسريةزوجيةاستشاراتلتقديم

الاسريةالجوانبفيمختصينومرشداتمرشدينخلالمنوشابةشاب500المشروعهذافي
م2023عاملخطةوالتربويةوالنفسيةوالزوجية

The association desires to reach all young people and make them aware of the
importance of choosing a life partner, marital compatibility, parental responsibility and
family values, as studies have shown that 73% of choosing a life partner belongs to the
family and relatives, which causes a number of marital problems, both in marital
compatibility and family and psychological life. Therefore, a project was launched Mobile
clinics in universities and youth sites to provide marital, family and educational
counseling through several tracks (developmental, preventive and therapeutic).
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تنمويةمبادراتخلالمنالأسرةوارشادتمكينفيالاسهامإلىتهدفوالتي2030المملكةرؤيةضوءفي
كلاتالمشلكثرةالأسريةالنزاعاتوفضالإصلاحبرنامجالأسريةللتنميةالمودةجمعيةأطلقتلذامستدامة
فيالمساهمةعلىالجمعيةمنوحرصاً ,الشرعيةوالمحاكمالمكرمةمكةمنطقةفيالطلاقوقضاياالأسرية
جوعلاالأسرةمحيطوفيالأبناءمعالأسريةالعلاقاتتقويةعلىالزوجينومساعدةالأسريةالنزاعاتخفض

اجةحتلبيخدماتوتقديمالتحدياتمواجهةعلىقادرةمتماسكةواعيةأسرةبناءفيوالمساهمةمشكلاتهم
م02023عامخلالأسرة2400خدمةسيتمحيثالنزاعاتوفضالأسريالاصلاحخدماتتقديميتملذلكالمجتمع

.الاسريةوالنزاعاتالاصلاحفيمختصينمصلحينخلالمنالجمعيةوافرعمكاتبعبر

In the light of the Kingdom’s Vision 2030, which aims to contribute to empowering and guiding the
family through sustainable development initiatives. Therefore, the Al-Mawaddah Association for
Family Development launched a program for reform and family dispute resolution due to the large
number of family problems and divorce cases in the Makkah Al-Mukarramah region and Sharia
courts, and out of the association’s keenness to contribute to reducing family disputes Helping
spouses to strengthen family relations with children and in the family environment, and to treat
their problems and contribute to building a conscious, cohesive family that is able to face
challenges and provide services that meet the needs of society. Therefore, family reform and
conflict resolution services are provided, as 2400 families will be served during the year 2023 AD
through the offices and branches of the association Through reformers specialized in reform and
family disputes.
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وقعتفقد,الثالثللقطاعوالمشاريعالمبادراتبعضإسنادإلىتهدفوالتي2030المملكةرؤيةضوءفي
يةالشخصالاحوالفيالاصلاحلتقديمتراضيمنصةخلالمنالاصلاحلتفعيلشراكةالعدلوزارةمعالجمعية
عدبالحالاتلاستفادةالجمعيةبرامجمعتكاملهناكوسيكونوالمروريوالعقاريوالماليالحقوقيوالمسار
م2023للعامالمودةومصلحاتمصلحينخلالمنأسرة500نستهدفوواستقرارهاالاسرةلسعادةتحقيقاالاصلاح

.

In light of the Kingdom’s vision 2030, which aims to assign some initiatives and
projects to the third sector, the association has signed a partnership with the Ministry
of Justice to activate reform through a consensual platform to provide reform in
personal status and the legal, financial, real estate and traffic path. There will be
integration with the association’s programs to benefit from cases after reform to
achieve happiness The family and its stability, and we target 500 families through the
reformers and reformers of affection for the year 2023 AD.
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لمساعدةالدعممجموعاتاستحداثتمسعادتهاوتحقيقالأسرةلمساعدةالوصولبهدف
ارهماستقرتحقيقبهدفالنفسيةوالاضطراباتالمشكلاتنفسلديهمالذينالمستفيدين
منةالجماعيوالعلاجيةالإرشاديةالجلساتمنمجموعةعبرالنفسيةوالصحةالنفسيوتوافقهم

م2023عامفيمستفيد200ونستهدفوالاجتماعيالنفسيالمجالفيمختصينمرشدينخلال

In order to reach family assistance and achieve their happiness, support groups have
been created to help beneficiaries who have the same problems and mental disorders
with the aim of achieving their stability, psychological compatibility, and mental health
through a group of counseling and group therapy sessions through specialized
counselors in the psychological and social field, and we target 200 beneficiaries in the
year 2023 AD
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والنفسيةالناحيةمنفرد300لتهيئتهفوقفما65عمرمنالسنلكبارمختصبشكلموجهبرنامج
والسنلكبارتقدمالتيوالجهاتجمعياتمعبالشراكةينفذ,الاقتصاديةوالاجتماعيةوالصحية

,غيرهاومالتعليوزارةمثلالموظفينمنكبيرعددعلىتحتويالتيالرئيسيةوالجهاتالمتقاعدين
سريوالأوالصحي,والتوعوي,والنفسي,الاجتماعيالجانبتطويرالمشروعخلالمننستهدفحيث

متكاملبرنامجخلالمنوالروحي

A program directed specifically at the elderly from the age of 65 and over to prepare it
for 300 individuals from the psychological, health, social and economic points of view. It
is implemented in partnership with associations and agencies that provide for the
elderly and retirees and the main agencies that contain a large number of employees
such as the Ministry of Education and others. Through the project, we aim to develop
the social, psychological, educational, health, family and spiritual aspects through an
integrated program.




